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Afdeling  

 

De laatste tijd is het in de problemen geraakt Afval Energie Bedrijf ( AEB) in het nieuws. Nu kunnen 

we lezen in de krant dat het college van Amsterdam van plan is om het AEB onder te brengen bij 

HVC. 

Wij zitten via het CAW in HVC.  

Donderdag 19 september neemt de raad een besluit over  “Toezicht houden op verbonden 

partijen”. In de bijlage is het CAW geplaatst in de categorie met een middel groot risicoprofiel. Dit 

is gebaseerd op de gehanteerde methodiek, waaruit blijkt dat deze verbonden partij een hoog 

bestuurlijk risico profiel heeft, maar een laag financieel risico. 

 

Wij hebben de volgende vragen: 

 

1.  Hoe staat u tegenover de mogelijkheid van een dergelijke overname? 

antwoord  We zijn nog niet geïnformeerd over de gevolgen en risico's. Om die reden hebben we 

ook nog geen standpunt hierover ingenomen. 

2. Welke consequenties kan deze overname hebben voor onze inwoners? 

Antwoord Hier hebben wij nog geen inzicht in. Eén van de HVC-vereisten is dat de inbreng van de 

AEB aantrekkelijk moet zijn voor de aandeelhouders van HVC. Financieel moet HVC 

hierdoor stabiel blijven en bij voorkeur financieel verbeteren. 

3. Is er op bestuurlijk niveau al duidelijkheid over de stand van zaken? Graag een 

motivatie van het antwoord? 

Antwoord Nee, wij zijn nog niet geïnformeerd. Wel is er op 20 september 2019 een 

informatiebijeenkomst voor de aandeelhouders over de wens van Amsterdam om de 

mogelijkheid van samenwerking met HVC te onderzoeken. Hier zullen wij u volgende 

week een terugkoppeling over geven. 



 

 

4. Bent u met ons van mening dat over deze overname gesproken moet worden in het AB 

van HVC alvorens er een besluit genomen kan en mag worden? En daarvoor binnen CAW 

verband? Graag een motivatie van het antwoord. 

Antwoord Ja, hier zijn we het mee eens. Op 20 september 2019 is er een informatiebijeenkomst 

voor de HVC-aandeelhouders. Dit gaat over de wens van Amsterdam om de mogelijkheid 

van samenwerking met HVC te onderzoeken. Hier zullen wij u volgende week een 

terugkoppeling over geven. Als de samenwerking met AEB aan de vereisten van HVC 

voldoet, zal HVC aan de aandeelhouders het samenwerkingsvoorstel voorleggen (zie 

griffiemail van 12 september "gemeente Amsterdam wenst de mogelijkheid van 

samenwerking in HVC-verband te onderzoeken"). 

Het CAW heeft de HVC-aandelen. Om die reden worden aandeelhouderzaken ook altijd 

voorbesproken in de AB-vergaderingen van het CAW. 

5. Indien het raadsvoorstel over “Toezicht houden op verbonden partijen” ongewijzigd 

wordt aangenomen, hoe wordt dan omgegaan met dit probleem? 

antwoord Wanneer er aanleiding voor is, kan het risicoprofiel van een gemeenschappelijke 

regeling altijd worden aangepast. Zonder aanleiding wordt een gemeenschappelijke 

regeling in een bepaalde frequentie opnieuw bekeken. 

Dus als HVC en AEB gaan samenwerken, dan wordt het risicoprofiel van het CAW 

opnieuw bekeken.  

 

 

 


